
“Neen, mijnheer de burgemeester,  
wij hebben niet gelogen”
Uit goede bron vernamen we eind april dat er hoogstwaarschijnlijk asielzoekers 
gehuisvest zullen worden in het voormalige kloostergebouw in Nieuwkerke.  
Vlaams Parlementslid Tomas Roggeman stelde daarover onlangs een vraag aan 
staatssecretaris Nicole de Moor (cd&v).

Al tijdens de gemeenteraad van eind april bond raadslid Ivo Fonteyne de kat de bel  
aan en vroeg het gemeentebestuur of men daarvan op de hoogte was. De meerderheids- 
partij beweerde van niets te weten. Daags na de gemeenteraad vond de burgemeester 
het nodig om ons in de pers en op sociale media valselijk te beschuldigen van ruzie  
stoken, leugens verspreiden en paniek zaaien … Een betreurenswaardige reactie.  
We gaven hem enkel info waarover hij zelf niet beschikte. 

In de plaats van de 
handen in elkaar te 
slaan om te vermijden 
dat er een asielcentrum 
komt in een dorp dat 
de draagkracht daar-
toe niet heeft, schoot 
hij ongefundeerd op 
de boodschapper. Dat 
terwijl we enkel uit een 
zekere bezorgdheid 
handelden. Want we 
vinden het geen goed 
idee om daar asiel-
zoekers op te vangen, in 
een landelijke omgeving 
met gebrekkige voor- 
zieningen. Ons stand-
punt daarover leest u uitgebreid op onze website: www.n-va.be/heuvelland.

We brachten de bal aan het rollen om Fedasil in een vroeg stadium op de ongeschikt-
heid van de denkpiste te wijzen. Uit het antwoord van staatssecretaris de Moor op 
de vraag van Tomas Roggeman blijkt dat er nog geen beslissing genomen is. Maar er 
bestaat wel degelijk een analyse over die locatie, zij het nog in een beginstadium.  
De locatie bleek bovendien spontaan aangeboden te zijn aan Fedasil, wat natuurlijk in 
tegenspraak is met het verhaal dat men gewoon alle voormalige kloosters is afgegaan! 

Mijnheer de burgemeester, wie is er nu de ruziestoker, paniekzaaier, leugenaar …?  
Op de Facebookpagina van N-VA Heuvelland kan u die tussenkomst bekijken. 

We volgen de verdere ontwikkelingen op de voet.

Beste inwoner

Tijd voor een nieuw huis-aan-huisblad. 
Een woordje van de voorzitter mag  
daarin natuurlijk niet ontbreken. Met 
verbazing hebben we het persbericht  
en de sociale media gelezen in verband 
met onze tussenkomst over het asiel-
centrum in Nieuwkerke. Beschimpen,  
met goedkeuring van de pers, is kennelijk 
bon ton. Zolang het maar sensatie is!

Wanneer een partij de absolute meerder-
heid heeft, kan die blijkbaar zelf haar 
eigen (on)waarheden vrijuit promoten. 
Waar gebeurt dat nog in de wereld?  
O ja, in Rusland, Wit-Rusland, Iran …  
In dit huis-aan-huisblad leest u dat wij op 
een constructieve manier de Heuvellander 
verdedigen.

Alvast veel en kritisch leesplezier, beste 
Heuvellander!

Stefaan Herbout
Voorzitter N-VA 
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heuvelland@n-va.be
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Volg ons op sociale media 
en blijf op de hoogte van 

onze activiteiten!

Komen er asielzoekers in het  
voormalige klooster in Nieuwkerke?
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Keuringperikelen privéwaterafvoer Wijtschate
In de dorpskom van Wijtschate werd enkele maanden geleden een gescheiden rioleringsstelsel gelegd. Ook  de betrokken  
bewoners werden aangesloten op het nieuwe rioleringsstelsel. Groot was de verbazing toen in februari een brief in de bus viel dat 
de bewoners nog slechts een aantal maanden de tijd hebben om een bewijs van keuring van hun privéwaterafvoer af te leveren. 

Veel gezinnen waren totaal niet op de hoogte van die verplichte 
keuring. Die keuring moet door de bewoners zelf voorzien  
worden. Blijkbaar was die boodschap bij de start van en tijdens 
de werken door de onderaannemer niet overal meegedeeld.  
En werd dat ook niet door de gemeente gecommuniceerd.

N-VA-bestuurslid Kristof Vandenbussche: 
“Wij vinden het jammer dat de gemeente daar niet in tussen-
komt, ondanks aandringen van onze kant. En dus moet iedere 
burger het keuringsbewijs maar zelf zien te regelen. We  
vinden het onwrikbare standpunt heel hard, gelet op de vele  
vertragingen en ongemakken die de Wijtschaatse bevolking  
de afgelopen jaren heeft moeten doorstaan.”

De meerderheidspartij gaf toe dat er fouten gemaakt zijn in  
de communicatie, maar een echte oplossing kwam er niet.  
We zijn ervan overtuigd dat de maatschappelijke kost veel  
kleiner was geweest, als de gemeente dat via een openbare  
aanbesteding of groepsaankoop had geregeld. Omdat er ook  
een aantal opmerkingen bij de bestaande wetgeving te maken 
vielen (zoals de beperkte geldigheid van een keuringsattest), 
kaartte N-VA Heuvelland het dossier aan bij het kabinet van 
Zuhal Demir (momenteel de bevoegde minister), die dat samen 
met de administratie verder bekijkt.

We willen er ondertussen op wijzen dat bij de afkoppelings-
werken, die binnenkort plaatsvinden in Dranouter, ook zo’n 
keuring nodig zal zijn. Men houdt daarmee best rekening door 
tijdens de werken foto’s te nemen van de afkoppeling, om zo 
problemen bij de finale keuring te vermijden. Voor verdere 
informatie kan u bij ons terecht. Wij volgen de werken op.

Bewoners moeten zelf een 
keuringsbewijs voorzien.

Overlijden Georges Declercq
Boegbeeld en grondlegger van N-VA Heuvelland Georges Declercq overleed op  
29 januari 2023. Hij was 76 jaar.

Georges was medestichter van de lokale N-VA-afdeling. Hij was altijd al een  
voorvechter van de Vlaamse zaak. Na 21 jaar in de gemeenteraad zette hij in 2016  
een punt achter zijn politieke loopbaan.

Een van de hoogtepunten uit zijn carrière is ongetwijfeld de verkiezingsoverwinning  
in 2012. Toen werd de decennialange absolute meerderheid van de cd&v doorbroken. 
Hij onderhandelde stevig met Gemeentebelangen en wist zo twee schepenmandaten  
te bemachtigen (Etienne Cloet en Ward Dierickx).

Hij was ook jarenlang voorzitter van feestcomité Westouter en wielertoeristenclub De Berghazen.  

Met Georges verliezen we een aangename, Vlaamse vriend en trouw lid van de N-VA.



Project Gevelthermografie
Vorige winter reed de thermocar van Energiehuis Westhoek tijdens enkele koude 
nachten door bepaalde delen van Heuvelland om een gevelscan van de woningen  
te maken. Zo kunnen inwoners de warmteverliezen via hun gevel beter inschatten.

In principe kon men enkel na afspraak de foto met een woordje uitleg erbij bekijken. 
Op vraag van raadslid Ivo Fonteyne is de foto nu beschikbaar voor iedereen die dat 
wil, zonder afspraak.

Zwerfvuil en  
sluikstorten
Enkele leden van N-VA Heuvelland gingen in maart 
de boer op om zwerfvuil op te ruimen. Bedankt 
daarvoor! En nu nog stilletjes hopen dat die zwerf-
vervuilers eindelijk hun gedrag zullen aanpassen.

Workshop elektrisch fietsen voor senioren
Het stijgende gebruik van de  
elektrische fiets in Vlaanderen 
brengt steeds meer ongevallen  
met zich mee. Uit Vlaamse cijfers 
blijkt bovendien dat, als er doden  
vallen met een elektrisch fiets,  
het in acht op de tien gevallen om  
senioren gaat. N-VA Heuvelland 
stelde daarom tijdens de gemeente-
raad van november 2022 voor om 
gratis lessen rond veilig en econo-
misch elektrisch fietsen te organi-
seren voor geïnteresseerde 55+’ers. 

“We willen het toenemende aantal 
ongevallen verminderen door een 
aantal aspecten van het elektrisch 
fietsen onder de aandacht te  
brengen”, stelt gemeenteraadslid Ivo 
Fonteyne. Ons voorstel werd unaniem goedgekeurd. Ondertussen  
werd er al een geslaagde workshop ingericht in Wijtschate. Of hoe  
samenwerken tussen partijen toch kan lonen.

Surf naar www.heuvelland.be/gevelthermografie en ontvang binnen enkele dagen de 
warmtefoto met een woordje uitleg erbij in uw mailbox.

Bestuur N-VA Heuvelland
• Voorzitter Stefaan Herbout - stefaan.herbout@n-va.be

• Ondervoorzitter Miguel Thevelein - miguel.thevelein@n-va.be

• Penningmeester Erika Rouseu - erika.rouseu@n-va.be

• Secretaris Ann Van Steertegem - ann.vansteertegem@n-va.be

• Bestuurslid Jeroen Fiey - jeroen.fiey@n-va.be

• Gecoöpteerd bestuurslid Ward Dierickx - ward.dierickx@gmail.com

• Gemeenteraadslid Caroline Ryde - caroline.ryde@n-va.be

• Gemeenteraadslid Ivo Fonteyne - ivo.fonteyne@n-va.be

• Gecoöpteerd bestuurslid Kristof Vandenbussche - kristof.vandenbussche@gmail.com



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever


